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A- Wb
Q An< then somebody misquoted you or stated that yea 

had said that this #M had told you to the effect# ”We have 
shot him?”

A Uh huh* J&gM*.
Q • And you said# "Wo 18—to did you shoot?” And 

that they told you# ‘’Kennedy* * to this is also** .
A *’I didn*t say**
Q . —out of proportion here?
A Sight*
Q Xs that right? . ?
A Sight* ■ • ,
Q And in effect what you have told me previously 

is that this person told you ”he shot Kennedy” or ’’they 
shot Kennedy”^ is that right?

A Uhm# something or something-about shooting 
Kennedy# yeah*

Q Wil# also before you had stated that you had L; 
heard some shots?

A ISo# I never said I heard shots*
Q You never said that* Well# now# somebody quoted 

you as saying that you had heard shots*
A W, X never said X Ward shots*
Q Okay,
A I heard backfires ©f a car, and X know they were 

backfires from a ear, X know they weren’t gunshots*
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A

Bu tow fox* a, fact they were
X tow it ft
Okay, also, s?Mre was it that

not

you

gunshots?.

saw the waiter.
the waitex^th® kid that was a waiter in the kitehan? Whore
did you see him and hear his statement?

Upstairs#
Xn the Embassy Room?
Uh huh#

Okay 3 Wj> why had you before
been up to the Embassy Hoorn?

A

A

Q

A

A

A

started?
A

day they

said that you hadn*

X hadn’t until they took me up?
Oh* until the police took you up?
Until the police took me up#.
And is that when you heard th® kid say something?
Bight*
About a woman?
Mght»
In a white polka dot dress?
Right♦
So that’s where that thing about

. X guess* X don’t tow*
■the polka dot dress* that’s where it was

X guess# Well* X think so because that was the
took me down to the Ambassador* and Ambrose said,

"Ben did you tell me it was a polka dot dress?” And X said.
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"I don’t know; when did X tell you?11 hasn’t that outside 
in the parking lot”? KM, X think so; okay,".

know that
A

Q

Well, regardless of what was said before, now we 
it was a girl in a white dress that you saw?
Right, •
And then you heard the kid up in the Massy Room

after the police took you up there., you heard hi® say 
something about a girl with a black polka dot or white dress
with black polka dots?

A

A

Q
statement

A

Q
a woman

Right.
That’s the first time you saw or heard anything?
Right,
About polka dots, How, Just to clarify your 

which is now a truthful statement) right?
Right,
Xs that when you said earlier that you had seen 

coming down the stairs with another man, as a matter
of fact you saw a lot of people comins down the stairs 
About how many people did you see would you say, Just
roughly?

A

Q
A

X don’t know.
Could it have
Couldn't have

Bl^G OX*

been more
been more

fOur<

than four?
than five, I-know,

Couldn’t have possibley have been more than five, 
. Q ■ All right. Okay, Also, I think you said 

something about you called home after you had heard?
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A.

A

Q

. 8

Kight* ' .
About Kennedy being shot?
Right* . ’

. Do you xwfc after you got con—made contact
with your parents# do you remember telling them anything 
about# or not telling them anything about knowing who had 
shot or anything?

A

Q
A

a
A

Q
A

that to

®s I didn’t* • ’
Did you mention anything about that to them?

Okay5 Sandra^ just for the puspose of possible— 
X just told them that he ma shot*
Wt that he was shot?
That nobody knew about it* X think 1 mentioned 

them that nobody .knew that he was shot# ©r something
X wonder if you can tell me# Sandy# if yOu will#

in your own words# why it is that thia thing was signified in 
your mind to the proportion when you first knew either
through

•A

Q

television or through the newspaper media?
Sa everything?
To everything that you saw.

When was the first time that you, knew that this
was a pack of giisWhSj and somebody else had misquoted ©r
printed?

A fen X went down to the police station.
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Q Bieh «et this police station?

■ A ■ iW®fe« •
Q At Raasipart, okay. Wat did you hear at tepart ■ 

that you knew was not true on that date?
•A Wt did 1 hear?
Q ' Yeah, what did you hear? You knew this is 

starting to magnify, right?
A St ms already magnified.
Q St was already magnified at that time? . 
A Yeah, it ms already magnified.
Q Wat were'they saying? '

.. ■ A Well, Wile X was back there they were asking 
questions, yes. Yeah, It was a man in a waiting seat. Yeah, 
yeah, yeah, you ta«-X don’t—fifty people-*! don’t know, 
around fifty—actually there were about five—four, you know, 
people were asking me questions at the-same time; and all X 
knew that was when X was sitting there, X knew from what X 
said—well, you put this and this together, and you’ve got 
It. ,$Leaye me alone now, and then we can all go now. " ’ 
That’s it.

Q May didn’t you correct them at that time, Sandy? 
A . X don’t know. After—well, two reason, so X 

didn’t want to look like a fool, which X look like now. 
Another reason, because everybody figures—everybody thinks-- 
they say, "Yeah, let’s go 5 that’s right.’’ You know, know— 

X was sitting there hearing, descriptions and descriptions
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of those people, of these people, of these people. Oh, God, 

no, maybe that?® what I’m supposed to have sem« Md X see 
this woman? You know, I thought X was supposed to see more 

than—mor®. than X did. X was. really g°^S ^ believe that.. 
Xt messed me up, that’s alls and X. figured, well, they must 
know vhat they’re doing-*! mean, they ar® police-after all 
they have to know what they’re doing, and X Just figured 
they knew what they were doing. ‘Ehatas all. . .

Q . Sandy, Just for my own personal edification, now 
why, when X talked to you earlier this evening, in front of 
your Aunt Maggie, why didn’t you then tell me the truth?

A Because X knew X was going to tell you later.
Q -Did you know you wer® going to tell me later?
A • Yes.
Q Bo you feel better now, Maggie?
A 1^ name is not Maggie.

. Q- 2 mean Sandy?
• A Yes and no. Well, yes, X feel better. In fact, . 

you know, finally X got—-you know somebody and that’s why X 
didn’t want it to bother me anymore because X knew that it 
would keep growing and growing and groining* That’s why that 
day X got so filled with everything over there and they 
wouldn’t even let me talk to anybody, that’s what killed me. 
They wouldn’t, even let me talk to anybody, and X told them 
that X wanted to talk to somebody. They wouldn’t even let 
as—uhm, uhm, then put two and two together X figured, well.
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they ret know what they’re doing. Bej?@ must be saething 
out or this, you know. ' I feel bad for the fact that X 
didn’t—that I didn’t stand up in the beginning and say 
something, and I should have.

Q ■ But you ara standing up now and saying the truth 
which 18-- .

A feah, - but it’s not th# I—th® whole thing was a 
lie; that’s it, and X don’t know which fellow that I*~X 
really* to tell you th® truths 2 don’t really feel it was my 
fault* that’s ttat—that’s that-mn In that interview tape*

Q ■ right. , . ' • ' \

A —X didn’t oven know—X didn’t even know X was on
television. To tell you the truth* X didn’t even know it*

Q remember when you—1 understand that you were 
before Some people* some JW cameras or something* and you ' 
were looking at some polka dot dressesi remember that?

A les.
. Q Why didn’t you correct it then? When you.were 

being shown the polka dot—
A Because everybody was making me nervous,
Q Everybody was making you nervous?
A Wij you know they didn’t have stuff and we ware 

down there* down there a long time and doing nothing* Just 
doing nothing and that stuff. And* you know* because they 
came and picked me up at work around 11?15* and I never got 

home until ate. o’ clock, And we didn’t do anything during
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that U®i 0#tM% and tta ^ta X finally waited to talk 
about i1^ they wouldn’t even .let ® talk to anybody*—"take 
hex* te*«W to Ms§/ And now you*re supposed to do th! 
now you’a?© supposed to do tM^ They didn’t even know what 
they wer®'doing between fciwmXw8 That’s v^ killed as* 
That’s why—that’s what it did to me is that I’m not never 
going to say anything anymore* And that’s when if I’m going 
to have a hassle between myself whether to say anything or 
not, because you—ymi say .Somethings and' it turns out to he. 
something else, and you know it but it’s so involved dr it’s 
so messed up that you can’t say anything, ^ou really feel 
you can’t say anything, and you know you’re supposed to say 
seething, • Sub I’ll tell you what, and I don’t know—I 
guess everybody feels that way, and I got kind of nervous*,.. 
that’s all. And I think it was the first cop’s fault* X 
want to put the bto on somebody. X want to shift it from 
me cr something*

Q . Tell me—tell me about that, about the first cop* 
A &otMng—notMng~~not^ like the one X have*
& That first policeman that you talked to? ■
A The first policeman that X talked to was Ambrose, 

and ho talked to ma about to kid following m, X remember 
that much* . 'Wat do you see, a bunch of people following 
you”? X said, "Oh, what in-~y®ahZx guess so? Yeah, you 
know now everything was. a .hassle*; Everything was in .a daze. 
X-told hi® .that X was in a daze, and X knew X was in a daze.
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$ SU huh*

& . Because you can’t—because I’ve been la front of
TV ooms before $ and you knew ’when the cameras are on you 
because you can.feel that heat., end X didn’t feel anything*

Q Wells at least you're being a decent, honest 
woman right nWj aren’t you#- you iso??'-

A yea, yes, yes* X don’t think.I’m vexy decent*
$ Well, you are being decent*. You’re telling the 

truth now*

A W« in a way* Wu know te I think? Some 
changes should be made*

Q Fox» examule?
■ A Well, for ewle, first, when somebody sees 

something., let them go—X mean, you don't—don't feed 
something to them which X really thought was being done to 
me*

Q Fed information about the people?
A Xeah, and. you knew when somebody sees something, 

keep them away, from other people who have seen it. ■ Because 
you don’t fei^^ou don’t know.what happens, anything that 
while that you really thought seeing something* I under­
stand that, that you know that everything was quite messed 
up, and you know you can't be as careful, you know, and all 
that-stuffs but X really think--I mean—X’m really sorry to; 
it happened* ’ . ' = '

Q Sure, X think moat people are sorry, and that X
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tliinls that we knew that w’» tzying to do the host job we 
can in thio final investigation on this thing,

Q ; ‘ And you see ths man-hours that we*re going-*-
A \ -#U#' you see another thingy too, you know that 

is that that ether newspaper » out With that somebody else 
had seen it, and then 1—and then X seen it on television 
somebody else had seen the girl in the white dress, and X 
thought maybe that girl did have something to do with it, 
you know, ‘ X kept thinking to myself, maybe—you lw, gee—

Q But when you saw the big difference was that the 
one you saw was a white dress and the one that somebody says. 
that they saw was'a white dress with black polka dots, and—

A. —someone saw— • ‘ •
Q —and regardless of what they saw, you know we 

Just want to get th® facts,-and th® facts that you saw were 
partly, apparently, were misquoted, or misprinted, or 
mistelevised to the actual true facts?

A ' Well, they can’t have been mistelevised because 
X said that. X actually said that* Nene of them—

Q What you—
A —X.don’t know* Somewhere X heard it* X don’t 

know why X said it, but it just fitted, Then it happened 
that it all fitted in, and X couldn’t understand it, you 
know# Then, yeah, X ideally thought there was something 
behind it. . X was seared. X tell you I’ve been scared all
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this titer '

Q . Okayj? well, don’t, be scaled anymore; okay? X’m 
going to stop this, and r.® going to be Kight back* J{® < 
going to catch ay calls and X’® going to ace if your aunt— 
ybur auntie’s back, v •

A Were did she go? ■ . . ' '
Q Weil, I think they took her up for a coke or 

something, or coffee or something* ^ust bear with me for
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a couple of minutes* • . ‘ .
■ A Well, please tell me what’s going to happen or 

something* • . , ■ , . ;
Q Oh? yes* Excuse me a second* Okay? .
A you could have left that* X wouldn’t look at it*
Q X know you wouldn’t.but I Just want to look at 

it myself* ■ '
(Short time lapse here of about three or four 

minutes) . ’ . ’ .
Q Okay, Sandy, they tell me you have got a talent?

■ A Oh, really? - ■ ■•
Q For.tlie purposes of th® interview now, we’re 

completing tills interview at 10:35 pa ■ .
A It’s not on. . • •
Q 10^35 pan*, and everything you have told me now 

is the truth that you remember? ■ .
A Right* ■ ’ • •
Q Ah— ’ ' .
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■ A ' H» cm X tall Ml tee people that? ■
Q' • What w’re. going to do, &i^ is X’m not going 

to tell you? aunt anything# X think we should decide how 
we1 ?e’going to handle IV J/ill^ll you—do you want to 

' tell he? yourself?. X don’t want to tell her unless you want 
ate to#

A- ' I^j X don’t want to# .
Q tosrj then, in the event that there,is any—
A . X don’t want anybody saying anything# .
Q Well, to her you ®a?
A . Just to her#

' Q . Well, I’m not going to tell anyone-here# .Of 
eons©, we’re going to have to cancel^

A —X know that* . .
Q ’ —all those reports, you know that#
A ■ X know that*
Q But in the event that X have to talk to—to you . 

again, can X have your phone number for the purposes of this 
tape? M where you san he reached# Saur address is what? 
Whore you’re staying now? ■ • ' ■

A 2212 Horth B^ngo, Altadena* ■
Q -2212 north- Marengo in Altadena, California#
A I don’t know -my phone number*
Q to don’t know your phon© number there at the 

place? ■ \’ ■ : V? ’
A Mo, we just had it changed#- ■ ■'
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Q 0W« ^e^-^ you mean th© new phon© number?
A Sho new phone nuabey, .
Q Gw* w’ll get that tosa&ggl® then, What atom 

the phone number at work? .
A • X don’t knorrit either# X just started working 

there* . • . '
Q What’s &o'» of the place where you wk?
& Butin Luther King IMide Study Center 19— 

19^ Keith 3?air <Mks» • ' ' '
Q 19^ Keith W Oaks, and it’s the Butin Luther

King Study Center# • '
A -4fesW.& Study Contois ‘
Q '■ Westside Study Center# Okay* ^ I will nob**
A —what if X lost ®y job over this asm stupid • 

thing# and X lost pay and everything? '
Q But the thing is this# that if we have to contact 

you# X will call you s^self; okay? . '
A Yeah#
Q ’ .And X hope that w won’t have to talk to you 

again* X don’t think that we will* Okay?
A Yeah# yeah* .

Q Okay* r '
A Oh# well# you said you wars going to tell me 

what’s going to happen—about what’s going to happen*
SG1\ .K^JUWE^s Let’s go back into the other 

side* •
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FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date
6/21/68

1

Mrs. DONA ('No Middle Name) HERRICK, residing at 9436 
Pentland, Temple City, California, telephone number AT 6-7877, 
furnished the following information:

Her husband is BENJAMIN JAMES HERRICK. Together they 
own and operate the Lock, Stock ’N Barrel located at 8972 East 
Huntington Drive, San Gabriel, California, telephone number 
287-0051. This is a gun and ammunition sales store.

Mrs. HERRICK furnished the following written state­
ment:

"June 16, 1968
San Gabriel, California

"I, Dona Herrick, hereby furnish the following 
voluntary information to B. Bruce Bradford and Norbert R. 
Linker who have identified themselves to me as Special 
agents of the FBI.

"I live at 9436 Pentland, Temple City, California. 
My husband, Ben J. Herrick and I operate the Lock_Stock 
*N Barrel located at 8972 Huntington Dr._ San Gabriel, 
California. I am 42 years old.

"On or about April 3^ 1968_ I was working at the 
store. Sometime between one and six p.m. three males 
of foreign extraction entered the store. I had never 
seen them before or since. . Only one of the three spoke 
And with such an accent I could not understand him. I 
asked Ben to help me to understand him. I then under­
stood this same person to say, ’Do you have any 357 
Mag. tank piercing ammo’, or words to that effect. Ben 
replied _  ’We don’t have any’. The three then left 
without speaking further. They were here only three 
or four minutes. I did not see them leave in any car. . 
As they were leaving they picked up one-of our business 
cards from the counter. They made no purchase.

6/16/6^t San Gabriel, California^-^#Los Angeles 56-156

SA’s NORBERT .R. LINKER and - 582 - 
by B- BRUCE BRADFORD/BBB/rem________________DatG dictated 6/17/68
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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"On June 16, 1968_ I was showen a group of six 
photons by agents Bradford and Linker. I selected a 

. photograph of Sirhan Bishara Sirhan and I am positive 
this is a photo of the man who inquired about 357 Mag. 
tank piercing ammo on or about April 35 1968.

"A photo of Adel Sirhan and Munir Sirhan have been 
shown to me by the FBI on this date and both of these 
men bear strong resemblance^s to the men who were with 
Sirhan Bishara Sirhan on or about April 35 1968^ in our 
store. '

"I was not at the store on June 1, 1968_ when 
cash sale No. 2372 was made.

"I have given original bill of sale No. 2372 
dated June 1, 1968 to agents Bradford and Linker this 
date_ June 16, 1968".

”S/ Dona Herrick

"Witnesses:
S/ B. Bruce Bradford, Special Agent, FBI, Los Angeles, 

6/16/68.
S/ Norbert R. Linker, Special Agent, FBI, Los Angeles, 

6/16/68."

In addition to this written statement, Mrs. HERRICK 
furnished the following information:

She did not see any of these three men carrying or 
exhibiting any type of weapons on or about April 3j 1968. 
None of these three men mentioned or inquired about any .22 
caliber ammunition.

Mrs. HERRICK advised that cash bill of sale Number 
2372, dated June 1, 1968, was apparently filled out by an 
employee, LARRY ARNOT. It indicated the following sales 
were made:

- 583 -
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Quantity

2
2

Description

Bx OCT 22
Bx S.X 22

Price Amount

100 200
90 180

"■380
Tax 19

399

She explained each box contained 50 cartridges. The 
"CCl" refers to the manufacturer, Cascade Cartridge., Incorpora­
ted Lewiston, Idaho. The "22" refers to .22 caliber cartridges. 
According to the price of $1.00 per box the sale was for .22 
caliber, long rifle, hollow point, mini-mag ammunition. She 
explained the second two boxes would have been for .22 caliber, 
long rifle, standard Super X, manufactured by the Winchester- 
Western Division of the Olin Mathieson Chemical Corporation. The 
original, white copy, of the sales slip is kept by her firm 
with the second tissue copy. The third copy, colored yellow, 
is given to the customer as his receipt. Mrs. HERRICK advised 
she would keep the book from which sales slip Number 2372 was 
taken and make it available if needed.

The following photographs were shown to Mrs. HERRICK 
on June 16, 1968:

1. ADEL SIRHAN
2. SHARIF BISHARA SIRHAN
4. SAIDALLAH BISHARA SIRHAN

MUNIR SIRHAN, 68 521 466, dated June 5, 1968 
(With glasses)
MUNIR SIRHAN, 68 521 466, dated June 5, 1968
(Without glasses)
SIRHAN BISHARA SIRHAN, Los Angeles police 
Department BK 495 139^ dated June 5$ 1968

Mrs. HERRICK furnished the following description for 
SIRHAN BISHARA SIRHAN:

Race 
Sex 
Age

Caucasian
Male 
21-25 years

- 584 -
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Height 
Weight 
Build 
Nationality­
Complexion

5 foot 3 inches
130-135 pounds
Slight
Possible Mexican descent­
Medium to dark tan, possible 
acne on face, clean shaven

Hair Dark brown or black, full head, 
wavy, combed straight back, no 
part in hair recalled

Eyes
Voice
Accent­
Teeth
Jewelry
Scars and Marks

Dark brown, no glasses
Medium to soft-
Foreign
Unrecalled
None noted
None noted except for acne 
possibility on face

Tattoos 
Head 
Eyebrows 
Nose 
Ears 
Clothing

None noted
Normal oval shape 
Dark and thick
Normal
Normal
No hat j white "T" shirt with rcund 
neck and ^ sleeves with tail tucked 
in belt; white duck trousers such .as 
worn by Navy; brown or black belt; 
no coat; shoes not noted; very clean 
and neat

Mrs. HERRICK furnished the following description for 
the man she believes bears a strong resemblance to the man shown 
in a photograph as ADEL SIRHAN, stating she believes she might
recognize him again if she were to see him:

Race 
Sex 
Age 
Height 
Weight 
Build 
Nationality

Caucasian
Male
29-30 years
5 foot 3 inches 
135-140 pounds 
Slight
Possible Mexican descent

- 585 -



5
LA 56-156

Complexion 
Hair

Eyes

Teeth
Jewelry
Scars and Marks
Tattoos
Head
Eyebrows
Nose
Ears
Voice and Accent
Clothing

Dark brown., smooth, clean shaven 
Dark brown or blacky full head., 
wavy, combed straight back, no 
part in hair recalled
Dark brown "piercing, penetrating", 
most prominent feature, no glasses 
Unrecalled
None noted
None noted
None noted
Long oval, elongated, narrow face 
Brown or black, medium 
Prominent
Normal
Not noted as did not speak
No hat; white nT" shirt with 
round neck and i sleeves with tail 
tucked in belt; white duck 
trousers such as worn by Navy; 
brown or black belt; no coat; 
shoes not noted; very clean and 
neat

Mrs. HERRICK furnished the following description for 
the man she believes bears a strong resemblance to the man shown 
in a photograph as MUNIR SIRHAN, stating she is not sure if she 
would recognize him again if she were to see him:

Race 
Sex 
Age 
Height 
Weight 
Build 
Nationality 
Complexion 
Hair-

Caucasian
Male
25-30 years
5 foot 3 inches
135-1^0 pounds
Slight
Possible Mexican descent
Dark tan, smooth, clean shaven 
Dark brown or black, full head, 
possibly curly, combed straight 
back, no part in hair recalled

Eyes 
Teeth

Dark brown, no glasses recalled 
Unrecalled
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Jewelry
Scars and Marks
Tattoos
Head
Eyebrows
Nose
Ears
Voice and Accent
Clothing

None noted
None noted
None noted
Oval
Brown or blacky medium
Normal
Normal
Not noted as did not speak
No hat; white "T” shirt with 
round neck and | sleeves with 
tail tucked in belt; white duck 
trousers such as worn by Navy; 
brown or black belt; no coat; 
shoes not noted; clean and neat

Mrs. HERRICK advised she would described the clothing 
worn by all three men as being very similar as though they might 
have been "in uniform clothing". She stated, however, that she 
did not observe any lettering on the clothing. She was impressed 
with the fact that all three appeared to be "neat and clean".

In addition she advised that when she saw these three 
men in their store on or about April 3> 1963, she and her hus­
band were the only ones working at the time. Her husband was 
waiting on one other customer at the time. This was the only 
other person in the store at the time but she advised she can 
not recall the identity of this other customer.

Mrs. HERRICK advised she is unable to furnish any 
other additional information at this time.
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Date___________ _____________

Mr. BENJAMIN J. HERRICK, 9^36 Pentland, Itempie City, 
California, telephone Number AT 6-7877, advised he is the owner of 
the Lock, Stock, ’n Barrel Gun Shop, 8972 Huntington Drive, 
San Gabriel, California, telephone Number 287-0051. Mr. HERRICK 
furnished the following signed statement:

"San Gabriel, Calif. 
June 17, 1968

"I, Benjamin J. Herrick, make the following 
statement to James H. Stanton and C. Kenneth Arnold 
who have identified themselves to me as Special 
Agents of the Federal Bureau of Investigation. I 
understand this statement may be used in a court of 
law.

"I have discussed with my wife, Dona, the events 
surrounding the visit of three men, all foreign 
appearing, to my gun shop., the Lock., Stock »n . Barrel, 
8972 Huntington Drive, San Gabriel, California, about 
April 15, 1968. I now recall that three men entered 
the store and looked around. My attention was drawn 
to them because they were very interested in the 
handgun display. I drew the impression that they 
were foreign because of their interest in the display. 
I have observed that other persons of foreign nation­
ality show unusual interest in gun displays, perhaps 
because such displays are unknown in their own countries.

"I did not observe these three men until they 
were in the store. I did not see them arrive in a 
vehicle. I did see them when they approached my wife 
and asked her a question and she then turned to me 
for assistance. At this time one of them asked me 
if we had any armor piercing ammunition in the store. 
I do carry such ammunition which I sell to law enforce­
ment officers. After observing that these men were 
not law enforcement officers I said that we did not 
have such ammunition in stock. The three men then
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left the store. I did not observe the men closely 
on this visit and I now only recall that they were 
shorty dark and foreign looking.

"On June 1, i960, I was again working at my 
store. I don’t recall the time of the incident., 
but it was sometime after opening hour of 12:00 noon. 
I was talking to a customer about a shotgun. I do 
not recall the name of this customer, but he was 
interested in trap shooting and I think we were dis­
cussing a Browning over/under shotgun. During the 
conversation I was standing near my desk in the north­
west corner of the store. Larry Arnot, one of my 
employees., was standing at the ammunition counter 
which is at the southwest corner of the store. I 
happened to glance over my shoulder and observed 
there were three short, dark, foreign looking persons 
talking with him. From their appearance I thought 
they were the same three persons who had been in the 
store on the April 15th date inquiring about the armor 
piercing ammunition. I observed these three persons 
from the rear only. I continued my discussion with 
my customer and when I finished the three men were 
gone.

"I cannot give specific descriptions of the 
three men because of the short period of time I had 
to look at them. I believe they were all males, in 
their early 20's, all about 5'5" or 5'6" (all shorter 
than I at 5'8"), slender build, about 130 lbs. I 
recall that they all were very dark complected. One 
had'kinky hair. The other two had curly hair. They 
were all wearing casual clothing, probably pants and 
sport shirts. None of them had glasses, tattoos or 
jewelry which I can recall. None of them was carrying 
anything when they were in the store to the best of 
my recollection. I have the impression they were all 
clean, neat and well groomed.
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"I recall discussing the nationality of the 
three men. I remember someone saying they were 
possibly Philipino. I commented that I did not 
think they were Philipino because they had curly 
hair and all Philipinos have straight hair. I could 
not identify any of the three men as being from a 
middle east country.

"I have observed photographs of Adel Sirhan3 
Sharif Bishara Sirhan^ Saidallah Bishara Sirhan and 
Munir Sirhan and cannot identify any of them as 
being in the store..

"I cannot identify Sirhan Bishara Sirhan as one 
of the three men in the store. I have seen his 
photograph in the papers and on TV and cannot now 
state that I am identifying him from being in my 
store or from seeing his picture in the news media.

"I have read the above 2 page statement and to 
the best of my knowledge it is true.

"/s/ Benjamin J. Herrick

"Witness:

"C.. Kenneth Arnold., Spl Agt, FBI; Los Angeles. Calif., 
6/17/68 
James H. Stanton., Sp. Agents FBI; Los Angeles., 
Calif. 6/17/68"
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1 Date 6/18/68________________

LARRY KENNETH ARNOT, Salesman, Lock Stock * N Barrel 
Gun Shop, 8972 East Huntington Drive, residence 517 Melcanyon 
Road, Duarte, California, residence telephone 358-7887, 
was interviewed at his employment.

ARNOT advised that sometime during the mid-afternoon 
of June 1, 1968, three men entered the gun shop and walked 
directly to the last counter on the south side of the building 
where they momentarily paused and appeared to be looking 
over the various boxes of ammunition which were located 
behind that particular counter.

ARNOT stated that as he approached the three men 
to inquire whether he could be of any assistance, the 
shorter of the three men stated, ”1 want two boxes of 
Mini Mags", or words to that effect. ARNOT stated that 
simultaneously, one of the three separated himself from his 
other two associates by a distance of approximately six to 
eight feet and appeared to be intent on the items which were 
located behind the counter on the west side of the building.

He related that as he turned towards the ammunition 
stock, he asked the man who had ordered the "Mini Mags" 
whether he desired the standard type or the hollow point type.

After learning that the purchaser desired the hollow 
point, he obtained two boxes of high velocity .22 caliber 
long rifle bullets, each box of which contained 50 shells.

On returning to the counter and placing the 
ammunition directly in front of the purchaser, his associate, 
who was standing along side him, then informed him that he 
wanted two boxes of .22 caliber long rifle shells of the 
standard type. ARNOT returned to the ammunition stock, removed 
two boxes of .22 caliber Super X ammunition and, on returning 
to the two men, placed all four boxes in a paper bag and then 
proceeded to complete a sales invoice.
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He related that on completing the sales which 
totaled $3.99 including tax, he removed the yellow copy of 
the three copy sales invoice from the sales book and placed 
it in the bag with the four boxes of ammunition.

He advised that although not certain which one 
of the two individuals paid him for the sales transaction, 
he received the money, thanked them, at which point all 
three men departed the store leaving via the front door.

ARNOT also recalled that midway through the 
course of the transaction., he asked the shorter of the two 
men who had purchased the ammunition whether they planned 
to go rabbit hunting, as the .22 caliber bullets they were 
buying appeared ideal to him for that type of game. He 
advised that the shorter man acknowledged that that was their 
plan., to wThich he asked, "Are you going toward Red Mountain", 
which ARNOT explained was located off Highway 395 in San 
Bernardino County, as ARNOT knew thia area to be an excellent 
rabbit hunting ground. ARNOT stated that he specifically 
recalled that the shorter man answered in the negative and 
cited another spot where they planned to go hunting but, at 
this time, ARNOT cannot recall that location.

ARNOT stated that one or two days subsequent to 
the shooting of Senator ROBERT F. KENNEDY, he observed a 
photograph of KENNEDY’S alleged assailant SIRHAN BISHARA 
SIRHAN on either television or in a newspaper, at which 
time he instantaneously realized that SIRHAN was the shorter 
of the two men to whom he had sold the two boxes of "Mini 
Mags" on June 1, 1968, while SIRHAN was in the company of 
two associates.

At that point in the interview, ARNOT was displayed 
the below listed photographs:

SIRHAN BISHARA SIRHAN

MUNIR SIRHAN 
(Two photographs, one of which depicts 

MUNIR with glasses, the other without glasses)
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ADEL SIRHAN

SHARIF BISHARA SIRHAN

SAIDALLAH BISHARA SIRHAN

After closely reviewing the above photographs3 
ARNOT identified the picture of SIRHAN BISHARA SIRHAN as 
being identical to the individual to whom he had sold the 
two boxes of .22 caliber, long rifle, high velocity shells 
to on June 1, 1968. Upon completing his identification of 
SIRHAN BISHARA SIRHAN, ARNOT affixed his initials and the 
date of June 16, 1968, on the rear of this picture.

Continuing his review of the remaining four 
photographs, ARNOT chose the photograph of SHARIF BISHARA 
SIRHAN from the remaining pictures and advised that he was 
of the opinion that SHARIF "bears a strong resemblance" to 
the individual who, while standing next to SIRHAN in the 
shop on June 1, 1968, ordered and purchased two boxes of 
.22 caliber, long rifle, Super X bullets. ARNOT stated that 
he could not make a positive identification of the photograph 
of SHARIF BISHARA SIRHAN but could be positive if afforded 
the opportunity of viewing this individual in person.

Regarding the third individual who had entered the 
store and then had parted from the other two men to view 
other merchandise, ARNOT stated that he was not confident 
that he would effect the identification of this person by 
either photograph or in person viewing.

ARNOT was then displayed Lock Stock ’N Barrel 
original sales invoice number 2372 which reflects the date 
June 1, 1968, for a cash transaction of two boxes of CCI 
.22 caliber ammunition and two boxes of Super X .22 caliber 
ammunition with tax totaling $3-99. ARNOT identified the 
writing upon this invoice as his own and advised that he believes 
this is the sales slip covering the purchase made by SIRHAN 
and his associate. After viewing the sales slip, ARNOT 
affixed his initials to the document as well as the date 
June 16, 1968.
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At this point in the interview, ARNOT prepared 
the following voluntary signed statement in his own hand:

"June 16 - 1968
San Gabriel_ California

"I, Larry Kenneth Arnot_ hereby furnish the 
following signed statement to Norbert R. Linker and 
B. Bruce Bradford who have identified themselves as 
Special Agents of the F.B.I.

"I am 36 years of age and reside at 517 
Meleanyon Rd._ Duarte_ California. I am employed 
as a salesman at the Lock Stock ’N Barrel gun shop., 
8972 E. Huntington Dr._ San Gabriel— California.

"During the afternoon of June 1, 1968 3 men 
entered my employment and walked to the rear of the 
store where out stock of ammunition is located. Two 
of the men remained positioned at the counter^ their 
associate parted from them at a distance of about 
six feet and began to look over the items behind 
another counter.

"One of two men standing together appeared 
interested in the ammunition behind the counter. 
After approaching them to inquire if I could be 
any help the shorter of the two men responded by 
stating 'I want two boxes of Mini Mags1 or words to 
that effect. On questioning he added that he wanted 
the hollow point as opposed to the standard type. 
I would like to point out at this time that 'Mini 
Mag' is a brand or type of high velocity .22 caliber 
ammunition of shorty long or long rifle sizes.

"I obtained two boxes of hollow point .22 
caliber high velocity, long rifle 'Mini Mags' made 
by the Cascade Catridge Inc. of Lewiston_ Idaho 
and placed them on the counter. Each box contained 
fifty cartridges.
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"After placing the cartridges on the counter 
the person standing next to the person who had 
ordered the 'Mini Mags’ then asked me to get him 
two boxes of .22 cal. ’Super X’ long rifle ’ 
bullets. On returning to the counter I placed 
two boxes of .22 cal. ’Super X1 standard long 
rifle bullets manufactured by Winchester-Western 
Division of Olin Mathieson Chemical Corp, along side 
the other two boxes.

"I totaled a sales receipt arriving at a 
total of $3.99* 1 placed the four boxes of ammo, 
in a paper bag along with the customer yellow copy 
of the cash sales slip. I cannot recall whether 
one ©X both of these men paid me the cash covering 
the $3.99 sale.

"I have been shown a photograph of Sirhan 
Bishara Sirhan by agents Bradford and Linker of the 
F.B.I. and positively identified this individual as 
the person to whom I sold the two boxes of .22 cal. 
high velocity, long rifle, hollow point ’Mini Mags’ 
on 6-1-68.

"I have been shown a photograph of a person 
identified to me as Sharif Bishara Sirhan by agents 
Bradford and Linker and believe that he strongely 
resembles the individual who was with Sirhan Bishara 
Sirhan and to whom I sold the two boxes of the 
standard .22 cal., long rifle 'Super X' Western 
ammunition on the same date.

"I have read this statement, initialed all 
corrections and find it to be true and correct.

”/s/ Larry Kenneth Arnot 
6-16-68

"Witnessed: /s/ Norbert R. Linker, Special Agent, 
F.B.I., 6/16/68

/s/‘B. Druce Bradford, S.A., F.B.I,, 
L.A., Calif., 6-16-68"
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ARNOT, thereafter, furnished the following 
description of SIRHAN BISHARA STRHANs

Race 
Sex 1 
Height 
Weight 
Age 
Hair

White 
Male 
5'4" 
130 to 135 pounds 
21 to 25 years 
Black or dark brown, 
bushy, unkempt

Build 
Complexion 
Nationality

Slight
Ruddy
Appeared to be of Mexican 
descent; ARNOT stated that 
he is not familiar with the 
general characteristics of 
people with Middle Eastern 
backgrounds

Eyes
Scars and Marks
Teeth

Unrecalled 
Unrecalled 
Unrecalled

Facial Conformation Lean, gaunt, cheekB noticeable

Clothing

but not pronounced, nose normal 
size and shape, clean shaven, 
Hatless; white o^ light 
colored, long sleeved shirt, 
neck opened, soiled at the 
neck and sleeve areas, appeared 
to have been "slept in"; trousers 
unrecalled; shoes not known; 
jewelry not observed

ARNOT then proceeded to describe the individual 
standing along side SIRHAN BISHARA SIRHAN and who had purchased 
the two boxes of standard .22 caliber Super X shells:

Race White
(ARNOT emphasized that if 
this individual was a member 
of the Caucasian race, he was 
extremely dark)

- 596 -



7
LA 56-156

Sex 
Height 
Weight 
Age 
Build 
Complexion

Male
5’6"
145 pounds
20 to 25 years
Slender
ARNOT stated that if he was 
Caucasian, he would he considered 
to have a very dark complexion

Hair Black or dark brown, short, 
kinky texture with either 
curls or waves

Nationality Appeared to be either Mexican 
or American Indian (ARNOT 
advised that he was not 
familiar with the physical 
characteristics of persons 
from the Middle East area)

Facial Conformation Nose appeared broad and 
somewhat flattened; face oval 
shaped; thin eyebrows; lips 
appeared to be dark or redder 
than lips of most Caucasians; 
width of lips thin

Complexion
Eyes
Scars and Marks
Clothing

Smooth, clean shaven 
Unrecalled 
Unrecalled
Hatless; dark bluish green 
or olive green loose fitting 
long sleeved sport shirt, 
buttons down the center of 
the shirt, shirt thought to 
have overlapped trousers; 
trousers unrecalled; belt 
unrecalled; shoes unrecalled

ARNOT stated that he felt confident that he could 
effect a positive identification of this individual if 
afforded the opportunity of viewing him in person.

ARNOT, thereafter, furnished the description 
of the individual who, on arriving in the store, remained
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separated from SIRHAN and 
of approximately six feet

his other associate at a distance 
throughout the sales transaction:

Race 
Sex 
Height 
Weight 
Build 
Hair

White
Male 
5’4" 
Unrecalled 
Medium
Black or dark brown, wavy, 
"unruly"

Complexion 
Age 
Nationality

Unrecalled, clean shaven 
Unrecalled
Possibly Mexican
(ARNOT advised that he was 
not familiar with the character­
istics of individuals with 
Middle Eastern backgrounds)

Contour of Face 
Width of Lips 
Shape of Nose 
Shape of Face 
Clothing

Unrecalled
Unrecalled
Unrecalled
Unrecalled
ARNOT stated that he could not 
recall any items of wearing 
apparel he was wearing
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The following investigation was conducted by 
SA C. KENNETH ARNOLD and SA JAMES H. STANTON:

Mr. BENJAMIN HERRICK, Owner, Lock, Stock ’n Barrel 
Gun Shop, 8972 Huntington Drive, San Gabriel, California, was 
contacted on June 18, 1968 and made available for review his 
records of handgun sales. Mr. HERRICK explained the laws of the 
State of California require a person purchasing a handgun 
wait five days after purchase before picking up the gun from the 
store where it is purchased.

The handgun records were reviewed and it was observed 
that JEFFREY EWING, 1110 East Claremont, Pasadena, California 
purchased a handgun on May 25, 1968. ARNOLD GERSON, 
11204 La Maida, North Hollywood, California purchased a handgun 
on May 24, 1968.

The handgun records disclose that there were no . 
purchases of handguns made on June 1, 1968.

Mr. HERRICK also made available his records 
concerning the sale of rifles. These records indicate 
Mr. JOE CRNOGORAC, 9730 Paramount Boulevard, Downey, 
California, was in the store on June 1, i960 and made a ’ 
purchase.

The sales receipt books of the gun shop were also 
reviewed for June 1, 1968. These records did not contain the 
names of any persons making purchases on that date. Mr. HERRICK 
reviewed each of the sales tickets in an effort to recall who 
might have made purchases, but was unable to remember any 
specific■customer in the store on June 1, 1968.

Mr. HERRICK checked his records of credit card sales 
for the BankAmericard and Master Charge credit card sales. 
These are the only two credit cards which Mr. HERRICK recognizes. 
There were no sales made on either of these cards on June 1, 1968.
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Mr. HERRICK said that he could not explain how
SIRHAN BISHARA SIRHAN selected the Lock, Stock ’n Barrel 
Gun Shop to make his purchase on June 1, 1968. He advised 
that he does not advertise in any kind of dally, weekly or 
throw-away newspaper. His only advertisement is a small 
ad in the Yellow Pages of the San Gabriel Valley section of 
the telephone book. He also advised he does not cater to 
any gun clubs, shooting clubs, etc.

Mr. HERRICK advised that he could not recall any
deliveries being made to his store on June 1, 1968 other 
than the regular mail delivery which comes about 2:00 p.m. 
He pointed out that June 1, 1968 was a Saturday and that 
most delivery services, which frequent his shop do not 
make deliveries that day.

Mr. HERRICK stated he has given the matter of
identifying customers who might have been in the store at 
the same tim- that SIRHAN BISHARA SIRHAN was there careful 
consideration. He stated he could not recall any customer 
being in the store during the pertinent period. He said he 
would continue to consider this matter and would advise if 
he could recall anyone who had been in the store at the 
appropriate time. Mr. HERRICK said he has discussed this 
matter with hrs wife and neither of them could recall any 
customer who might have seen SIRHAN and his associates when 
they were in the store.

Mrs. BENJAMIN HERRICK (DONA), advised on June 18,
1968 that she could furnish no information other than that already 
furnished by her husband. She stated she was not at the store on 
June 1, 1968. She recalled that she was at home on that date.
Her mother and stepfather, Mr. and'Mrs. RICHARD L. HINELINE, 
606 Circle Drive, Solano Beach, California, were visiting her. 
She recalled that sometime during the day they went to the 
store to talk to her husband. She did not accompany them. She 
said she has discussed the possible appearance of SIRHAN BISHARA 
SIRHAN on June 1, 1968 with them several times within the last
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few days. Both her mother and stepfather have advised Mrs. 
HERRICK that they do not recall anyone fitting the description 
of SIRHAN BISHARA SIRHAN and his associates in the store while 
they were there.

Mr. JEFFREY EWING, 1110 East Claremont, Pasadena,
California, advised on June 19, 1968 that he purchased a hand­
gun at the Lock, Stock ’n Barrel Gun Shop on May 25, 1968. 
He was going to pick the gun up on May 30, 1968. He received 
an invitation to go camping in the desert and left on May 30, 
1968 and did not return to the Pasadena area until the morning 
of June 2, 1968. He went to the gun shop at noon, June 2, 
1968, and met Mr. HERRICK when he came to open the shop for 
business. He picked up his gun at that time and has not been 
back to the store since. He stated that he has been in^tes&tore 
on only two occasions. May 25, 1968 and June 2, 1968. He is 
not a regular customer at the store.

Photographs of SIRHAN SIRHAN, ADEL SIRHAN, MUNIR
SIRHAN, SHARIF SIRHAN and SAIDALLAH SIRHAN were displayed 
to Mr. EWING andne could not identify any of the photographs 
as someone he has seen before.

Mr. ARNOLD GERSON, 11204 La Maida, North Hollywood,
was contacted at his employment, the U. S. Navy Under-Sea 
Warfare Center, 3202 East Foothill, Pasadena, California. 
He advised that he purchased a gun at the Lock, Stock and 
Barrel Gun Shop, on May 24, 1968. He picked up the gun 
approximately June 7, 1968. Mr. GERSON said he was out of 
town on business on May 30 and 31, 1968 and was unable to 
pick up his gun until the following week. He stated he has 
only been at this shop on two or three occasions and that 
has always been around 1:00 p.m. on a weekday, while he is on 
hrs lunch hour.

Photographs of SIRHAN SIRHAN, ADEL SIRHAN, MUNIR
SIRHAN, SHARIF SIRHAN and SAIDALLAH SIRHAN were displayed to 
Mr. GERSON who advised he was unable to identify any of them 
as persons he has seen before.
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Mr. JOE CRNOGORAC, 9730 Paramount Boulevard, 
Downey, California, telephone 928-1908, advised he is a 
reserve Los Angeles County Deputy Sheriff. He stated he 
occasionally visits the Lock, Stock 'nv- Barrel Gun Shop 
in San Gabriel, California. He said that he purchased a gun 
from this store on June 1, 1968. He said he usually goes 
to the store in the evening hours. He said that he can not 
recall ever having seen anyone in the store. He said that 
he usually goes in to see if BEN HERRICK has any guns to 
trade. He talks to him for only a few minutes and then 
leaves. Mr. CRNOGORAC said he would not be able to 
recognize anyone who was in the store when he was there, 
because he does not pay any attention to other customers who 
are there.
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MARY SIRHAN (MARY) 1696 East Howard Street, advised 
that she never observed a gun or ammunition in the possession 
of her son SIRHAN BISHARA SIRHAN (SIRHAN).

MARY related that she doubts very seriously if 
any of her other sons socialized with SIRHAN or were seen 
in SIRHAN’s company during recent months. She explained 
that SIRHAN was a boy that kept to himself and did not talk 
to his brothers other than ADEL. She said that SIRHAN has 
not said more than hello to his brothers SAIDALLAH and SHARIF 
in over three years, and she is positive that during the 
last three years SIRHAN did not see either SAIDALLAH or 
SHARIF away from her residence at 1696 East Howard Street.

MARY related that several months ago SIRHAN and 
his brother MUNIR had a violent argument and during the last 
several months were barely on speaking terms.

She said the only brother that SIRHAN was on 
speaking terms during recent months was ADEL.

On 6/17/68 at Pasadena, California File # Los Angeles 56-156
SA JOSEPH DOYLE POWELL and" ^°3 

by SA(A) ALBERT A. HUSTEDT/AAH/vaa_______bate dictated 6/17/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 4-15-64)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

A Date 6/18/68

SAIDALLAH BISHARA SIRHAN (SAIDALLAH) was contacted 
at his residence. Apartment 7j 1659 North Lake Street. 
SAIDALLAH advised that during the last five years he has not 
conducted any conversation of significance with his brother, 
SIRHAN BISHARA SIRHAN (SIRHAN), other than saying hello. 
SAIDALLAH noted that on numerous occasions he would visit 
the family residence at 1696 East Howard Street, at which 
time he would say hello to SIRHAN and on numerous occasions 
SIRHAN would not even acknowledge his hello. SAIDALLAH 
stated that during this period he and SIRHAN never socialized 
together and he had not seen SIRHAN for approximately one 
month prior to June 4, 1968.

SAIDALLAH stated that he does not own any firearms 
and he personally has not frequented a gun shop. SAIDALLAH 
stated that at no time did he ever frequent the Lock Stock 
and Barrel Gun Shop at 8977 Huntington Drive, San Gabriel, 
California, with his brother SIRHAN.

6/17/68 flt Pasadena, California Pqfi# Los Angeles 56-156 
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SHARIF BISHARA SIRHAN (SHARIF) was contacted at 
Apartment No. 7, 1659 North Lake Street, at which time he 
advised that he has not talked to his brother SIRHAN BISHARA 
SIRHAN (SIRHAN) in approximately three years. During this 
period the only place he has seen SIRHAN is at the residence 
of their mother, 1696 East Howard Street, Pasadena, California.

SHARIF said that he frequently eats at the Wooden 
Shoe Restaurant in Highland Park, California, however, he 
has not been to that restaurant since June 4, .1968, inasmuch 
as he has been staying in the Pasadena area since that date.

SHARIF said that at no time has he ever been to 
the Wooden Shoe Restaurant in the company of SIRHAN and to his 
knowledge SIRHAN has never been to the Wooden Shoe Restaurant.

SHARIF said he does not know any woman at the Wooden 
Shoe Restaurant by the name of SHARON or SHERD'LL who is 
described as follows:

Race White
Age 25 to 30 years
Height 5’5"
Hair Dark red worn in ponytail

SHARIF related that he does not own any firearms 
and at no time has he visited a gun shop. SHARIF denied ever 
visiting the Lock Stock and Barrel Gun Shop 8972 Huntington 
Drive, San Gabriel, California, in the company of his brother 
SIRHAN.

n 6/17/68 Pasadena, California Pjlptf Los Angeles 56-156
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1

ADEL BISHARA SIRHAN (ADEL) 696 East Howard Street, 
advised on June 15, 1968, that he has never been to the 
Wooden Shoe Restaurant in Highland Park, California.

ADEL stated that he doubts very seriously that 
his brothers SHARIF BISHARA SIRHAN (SHARIF) and SIRHAN BISHARA 
SIRHAN (SIRHAN) ever frequented that restaurant together. 
He noted that SHARIF and SIRHAN had not talked to each other 
in approximately three years. He doubts very seriously that 
they have socialized or have been together in any manner during 
the last three years.

On June 17, 1968, ADEL advised that he had no 
knowledge that his brother, SIRHAN, ever had a gun in his 
possession. He added that he personally has never been to 
a gun shop and stated that at no time did he visit the 
Lock Stock and Barrel^ Gun Shop 8972 Huntington Drive, San Gabriel, 
California, with his brother SIRHAN.

On 6/15&17/68 af Pasadena, California File # Los Angeles 56-156
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MUNIR BISHARA SIRHAN (MUNIR) was contacted at his 
place of employment, FC—Nash and Company 141 East Colorado 
Boulevard, at which time he,advised that he has never been 
at the Lock Stock and Barrep' Gun Shop 8972 Huntington Drive, 
San Gabriel, California.

MUNIR said he personally has never been to any 
gun store and as a result he never visited a gun store with 
his brother SIRHAN BISHARA SIRHAN.

Qn 6/17/68 ^Pasadena, California File#Los Angeles 56-156
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INVESTIGATION CONCERNING ALLEGED 
STATEMENT MADE BY SIRHAN BISHARA SIRHAN 

IN GOLDEN GARTER BAR, ALHAMBRA, CALIFORNIA, 
IN LATE MAY 1968 - "WE WILL WAIT TILL HE 
GETS INTO TOWN AND THEN WE WILL GET HIM."
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On June 7, 1968, Detective B. AHARONIAN, Alhambra 
Police Department, 220 West Woodward, telephone number 
CU 3"1231, was interviewed and furnished the following 
information relating to data they had received from ANDY 
and CARL MARTIGANI, Golden Garter Bar, 2605 West Valley 
Boulevard, Alhambra, California, on this date:

Detective AHARONIAN related that last evening, 
he received information from ANDY and CARL MARTIGANI, 
mentioned above, to the effect that SIRHAN BISHARA SIRHAN 
had visited their bar on a number of occasions in the recent 
past. On or about the last of May, ANDY MARTIGANI overheard 
SIRHAN say to "JIM", "We will wait till he gets into town 
and then we will get him." When they saw ANDY MARTIGANI 
approach, "JIM" said "Cool it". ANDY MARTIGANI heard 
nothing further concerning this conversation but noted that 
SIRHAN SIRHAN was driving a 1957 or 1958 DeSoto. Also, 
ANDY MARTIGANI stated that a KATHY VENNE, 1145 South Chapel 
Street, Alhambra, had dated "JIM" in the past. According 
to Detective AHARONIAN, both ANDY and CARL MARTIGANI had 
advised that when SIRHAN and "JIM" were in the bar, they 
were accompanied by a dark complexioned, similar nationality 
to SIRHAN's, man, who had a mustache and beard which he has 
recently shaved off. The MARTIGANIs believe that "JIM" 
works at the Worthington Corporation, Alhambra.

Detective AHARONIAN also advised that ANDY and 
CARL MARTIGANI had informed the Alhambra Police Department 
that the following individuals had also reportedly seen 
SIRHAN in the Golden Garter in the recent past:

DON TRUMBLE, Detective 
Alhambra Police Department 
(reportedly saw SIRHAN on at least 
one occasion and reportedly played 
pool with SIRHAN at the Golden Garter 
Bar on one occasion)

On 6/7/68 af Alhambra, California ^1p # Los Angeles 56-156
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HAROLD RITZ
1104 South Marengo Avenue
Apartment E
Alhambra

STEPHEN STUART
12025 East Broadway-
Whittier
Telephone 692-4-280

Miss CAROL HAINES
1304 Westminster Avenue
Alhambra

ANDY and CARL MARTIGANI advised Detective AHARONIAN 
that approximately one month ago, "JIM", mentioned above., 
had come into the Golden Garter Bar and, either on that 
occasion or another occasion, mentioned that he knew of a 
girl who would be willing to work in the Golden Garter as 
a barmaid. He subsequently introduced a girl,' using the 
name DOROTHY MANNING, to ANDY MARTIGANI and she was hired 
by the MARTIGANI brothers. At the time of employment, she 
listed her address as 2317 West Main Street, Alhambra, and 
indicated that she was either presently employed part-time 
or previously employed at the Purple Bunny, Imperial and' 
Norwalk Boulevards, Norwalk, California, telephone number 
868-6672. ; .

Detective AHARONIAN related that in checking 
public utilities and the Post Office Department, it was 
determined that a JAMES L. WILSON resided at 2317 West 
Main Street, Apartment A, Alhambra, and that he had left 
this address on or about June 1, 1968, no forwarding address 
given. Post Office information was obtained from Inspector 
JACK CLIFFORD, United States Post Office, Los Angeles, who 
had advised Detective AHARONIAN that the mail carrier 
covering that address had reported a JAMES L. WILSON was 
receiving mail at that address and the mailman indicated 
this particular mail appeared "subversive" to him.
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From utility records, Detective AHARONIAN determined 
that JAMES L. WILSON was last employed by the International 
Extrusion Corporation (International Aluminum), 1000 South 
Meridian Avenue, Alhambra. ' i »‘

Inquiry with BETTY CLEVELAND, Personnel Manager 
of the International Extrusion Company, revealed that 
JAMES L. WILSON was formerth this concern: 
had Social Security—N-umber^H^^^^^^B date of_bjrth 

. April 24, 19^0, 5'9" tall, 174 pounds; was a white male 
and resided at 2317 West Main Street ,_.Alhambra. According 
to company records, his employment was terminated on 
May 9, 1968, and he had Texas driver's license number, 
6248463. ...

Detective AHARONIAN also advised that when DOROTHY 
MANNING was introduced to ANDY MARTIGANI, Golden Garter Bar, 
fo2^emn^vmen t, she gave her Social Security Number as 

According to Detective AHARONIAN, this Social 
securn?^jumber is subscribed to D. D. SANFORD, as of 
February 1966.

Detective AHARONIAN related that no further 
investigation has been conducted by his office concerning 
this matter other than an inquiry at the last known address 
of DOROTHY MANNING, 2317 West Main Street, Alhambra, and 
no positive information was obtained from neighbors other 
than WILSON was reportedly driving a blue Ford. Also, 
Detective AHARONIAN stated that he is presently awaiting 
further utility checks and other established checks in an 
effort to identify "JIM" and also DOROTHY MANNING and their 
locations.
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ANDREW MARTIGANI, Golden Garter Bar, 2605 West 
Valley Boulevard, Alhambra, was interviewed and furnished 
data on an individual he believed to be SIRHAN SIRHAN:

MARTIGANI related that approximately one month 
ago, an individual came into the bar who identified himself 
as "JIM". He became a semi-frequent customer of the bar 
and, during the course of his early visits, indicated that 
he knew a girl who would be willing to work in the bar as 
a barmaid. On a later occasion, he came into the bar with 
a girl win was identified to MARTIGANI as DOROTHY MANNING. 
DOROTHY MANNING stated she resided at 2317 
Alhambra^ gave her Social Security Number as 
and indicated that she was presently connected with, or was 
formerly connected with, the Purple Bunny Bar, Imperial and 
Norwalk Boulevards, Norwalk, California, telephone number 
868-6672. ANDREW MARTIGANI described DOROTHY MANNING as a 
white female, 5'5" tall, 125 pounds, light complexion (rosy 
cheeks), bleached blonde hair, blue ^es and appeared to be 
approximately 23 or 24 years old.

ANDREW MARTIGANI advised that on one occasion, 
"JIM" came into the bar with an individual who appeared to be 
of Spanish descent and he received the impression that he 
was the boy friend of DOROTHY MANNING. MARTIGANI added that 
after two days, he became displeased with the work of 
DOROTHY MANNING and fired her for personal reasons.

MARTIGANI related that on May 29, 1968, an individual 
he believed to be SIRHAN SIRHAN was in the bar along with 
"JIM", mentioned above. During the course of the evening, 
he happened to be walking by their table and overheard this 
individual comment to "JIM", "We will wait till he gets into 
town and then we will get him." When they saw ANDREW approach, 
"JIM" said, "Cool it." ANDREW heard nothing further concerning 
this oncversation.

n 6/7/68 . Alhambra, California Los Angeles 56 156
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MARTIGANI advised that on the occasions he had seen 
this individual at the bar, he was driving a 1958 or 1959 
De Soto believed to be orange and white in color and it was 
always parked in the rear of the bar.

MARTIGANI advised that "JIM" was a white male, 
approximately 28 years old, 5'10" tall, 170 pounds, hazel 
eyes, sandy, curly hair, medium complexion, appeared to be 
smiling all the time and had a southern accent. He continued 
that he had furnished the above information to the Alhambra 
Police Department and that based on this description they 
had made up a composite photograph of '“JIM". MARTIGANI 
related that he had seen this individual on one occasion (May 29, 
1968) and that his partner, CARL MARTIGANI, had seen him on 
three previous occasions; Detective DON TRUMBLE, Alhambra 
Police Department, had observed this individual at the bar 
on at least one occasion and had played pool with him; and, 
also, the following customers of the bar had reported seeing 
the same man at the Golden Garter Bar:

HAROLD PITZ
1104 Wouth Marengo Avenue, Apartment E 
Alhambra, California;

STEPHEN STUART 
12025 East Broadway 
Whittier
Telephone 692-4280;

Miss CAROL HAINES
1304 Westminster Avenue 
Alhambra

MARTIGANI stated that most of the above individuals 
he had mentioned in thiyinterview were frequent customers 
of Thompsoris Bar and Care located in Alhambra between Date 
and Palm Streets, and he believed that they might be able to 
identify "JIM", mentioned above.

- 613 -



LA 56-156

He added that recently, he had made inquiry at the 
Purple Bunny in Norwalk and was informed by a STANLEY (Last 
Name Unknown)(LNU) that DOTTIE was known at that bar as a 
barmaid. He continued that STANLEY might possibly have 
background information on this girl, who probably is identical 
with DOROTHY MANNING.

MARTIGANI advised that he would try to remember 
further details concerning the above incidents and would 
gladly furnish this information to the FBI. He stated that 
his partner, CARL MARTIGANI, was not in the bar at the time 
but could be interviewed at a later date. He furnished his 
home address as 22901 Concord Avenue, Alhambra, telephone 
number 289-170^ and advised that the Golden Garter's telephone 
number is 282-2457.
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On June 8, 1968, ANDREW MARTIGANI, Proprietor, 
Golden Garter Bar, 2605 West Valley Boulevard, Alhambra, 
was reinterviewed and furnished substantially the same 
information he had furnished to SA DOUGLAS R. LUND on 
June 7, 1968, with the following exceptions:

MARTIGANI related after viewing a photograph of 
SIRHAN SIRHAN that he was nirfty per cent certain that this 
was the individual he had observed with “JIM" at the 
Golden Garter Bar on or about May 29, 1968, wherein he over­
heard SIRHAN comment to "JIM", :;We will wait till he gets 
into town and then we will get him.11 In connection with 
this conversation, he related that "JIM" owed him $5-00 
and this was the purpose in going to speak to "JIM’1' sitting 
at the table with SIRHAN on that evening. "JIM" had 
requested more credit at the bar and MARTIGANI advised that 
he informed JIM" in the presence of SIRHAN SIRHAN that he 
would not extend any more credit and wanted the $5*00 that 
was owed to him. He added that "JIM" became somewhat upset5 
and after a few words, both he and SIRHAN departed the Golden 
Garter Bar.

MARTIGANI continued that he has not observed "JIM" 
or SIRHAN since that event.

6/8/68 at Alhambra, California Fil # Los Angeles 56-156
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On June 8, 1968, CARL M. MARTIGANI, Proprietor, 
Golden Garter Bar, 2605 West Valley Boulevard, was interviewed 
and furnished the following information:

MARTIGANI related, on approximately May 13, or 14, 
1968, he saw an individual he believed to be SIRHAN BISHARA 
SIRHAN come into the Golden Garter Bar. From that date up 
until the Memorial Day weekend, He saw this man on at least 
three separate occasions. On one of these occasions he saw 
this iidividuaLwith an individual known to him as "JIM"; 
and on the other two occasions, he observed him 
with an individual who appeared to be of Mexican descent.

MARTIGANI described "JIM” as follows:

Sex
Race
Age
Height
Weight
Hair 
Complexion 
Eyes 
Characteristics

Male
White
28
5'10"
170 pounds
Sandy
Medium
Hazel
Appeared to have a southern 
accent and seemed to be smiling 
at all times

MARTIGANI described the Mexican appearing 
individual as follows:

Race White
Sex Male
Age 24 to 25
Height 5'11" to 6’
Weight 165 pounds
Build Slender

On 6/8/68 at Alhambra, California File # Los Angeles 56-156 
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Hair Dark black, combed flat over
his head (possibly could be 
somewhat kinky)

MARTIGANI added that the above individual of 
Mexican descent had very very dark skin but yet appeared 
to be of Caucasian race.

MARTIGANI related at approximately one and a half 
months ago, "JIM", while in the Golden Garter, recommended a 
girl for employment at this bar as a barmaid. At a later 
date he appeared at the bar with this girl who identified 
herself to MARTIGANI as DOROTHY MANNING. She filled out the 
customary employment applications, specifically the W-2 
Form, and advised she is presently residing at 2317 West Main 
Street, Alhambra; that she had been married twice previously; 
and had three children. She also advised MARTIGANI that she 
had been arrested in the recent past for a traffic violation; 
and after failing to appear for a hearing, she received ten 
days in jail and was released from jail just two days 
previous. She informed him that she previously worked at the 
Purple Bunny, Norwalk, California. He contacted the Purple 
Bunny and inquired concerning DOROTHY MANNING. He was advised 
by an individual, who identified himself as STANLEY at the 
Purple Bunny, that they were not acquainted with a DOROTHY 
MANNING, but they did have a DOTTIE who’worked there. .

MARTIGANI had observed the individual believed to be SIRHAN SJRHA-M 
and the Mexican looking individual arrive at the bar in an orange 
and white Desoto (had white strip down center or doors and 
orange had appeared to be oxidized).

MARTIGANI described DOROTHY MANNING as follows:

Sex 
Race 
Age 
Height 
Weight

Female 
White 
21 or 22 
5'4" 
125 pounds
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